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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2009. május 25-én 
megtartott Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 
 Pap Tibor polgármester 
 Balogh Csilla jegyző 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Szarka Andrea műszaki ügyintéző 
   
 Földi Imre bizottság elnöke 
 Dr. Ágoston Sándor bizottság tagja 
 Kondacs György bizottság tagja 
 Kiss Gábor bizottság tagja 
 Kanó József bizottság tagja 
 Nagy Antal bizottsági kültag 
 
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
 
Földi Imre – Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, a Polgármestert, a Jegyzőt, Szűcsné Horváth Margit 
gazdálkodási irodavezetőt, Szarka Andrea műszaki ügyintézőt továbbá a Pénzügyi- Ellenőrző- 
Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagjait.  
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság 
tagjainak több mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 6 
fő. Távolmaradt Kiss Károly bizottsági tag, valamint Kovács Mária bizottsági kültag. 
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

 

1. Hazai és EU-s források terhére kiírt pályázatok benyújtásával kapcsolatos döntéshez 
javaslattétel. 
Előadó: Pap Tibor polgármester  

 
2. Bejelentések.  

 

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata? Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzik el.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 138/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a 2009. május 25-én 
tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
1. Hazai és EU-s források terhére kiírt pályázatok benyújtásával kapcsolatos 

döntéshez javaslattétel. 
Előadó: Pap Tibor polgármester  

 
2. Bejelentések.  

 

1. napirend: Hazai és EU-s források terhére kiírt pályázatok benyújtásával kapcsolatos 
döntéshez javaslattétel. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy a Képviselő-testület a legutóbbi rendkívüli ülésén döntött projekt benyújtásáról a Dél–
Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács által kiadott „önkormányzati fejlesztési feladatok 
támogatása területi kötöttség nélkül” című pályázati felhívására. A műszaki ügyintéző 
előterjesztésében leírja, hogy új támogatási célra tesznek javaslatot. 

A pályázati felhívásban a támogatás célja: 
a) „zöldterületek (pihenőparkok, vízfolyás partok, sport és szabadidős célú területek) 

rekreációs célú megújítása”. 
A DAOP-5.1.2/B-2008-0011 kódszámú pályázat keretében elnyert támogatásból megvalósul 
a szökőkút közműcsatlakozásainak kiépítéséhez szükséges védőcsövek elhelyezése a későbbi 
bontások elkerülése érdekében (víz, elektromos) illetve a csapadékvíz elvezetése kiépítése a 
meglévő csapadékvíz-csatornába, ennek folytatásaként a program keretében a Hősök terén 
található szökőkút megújítására nyílik lehetőség, melyben kiépítésre kerülne a változó 
vízképű szökőkút.  
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy a testület a rendkívüli ülésen döntött CÉDE 
pályázat keretében az „önkormányzati fejlesztési feladatok támogatása területi kötöttség 
nélkül” című pályázati felhívás kapcsán a közcélú foglalkoztatás anyag- és 
eszközbeszerzéséről, valamint „területi kiegyenlítést szolgáló önkormányzati fejlesztési 
feladatok” című pályázati felhívására a közbiztonságot szolgáló fejlesztések megvalósítása a 
közlekedésbiztonság és a bűnmegelőzés területén támogatási célon belül járda építésére.  
A testületi ülést követően vetődött fel a pályázati kiírásokat figyelve és a belső tartalmat 
nézve, hogy a CÉDE pályázati felhívásra más célt keressenek – azért, hogy a két pályázat 
nyerési esélyei nagyobbak legyenek - és mivel a Hősök tere felújítási pályázatából a szökőkút 
megépítése kimaradt, ugyanakkor a közműcsatlakozás megvalósul, ezért a szökőkút 
felújításra adják be a pályázatot. 
Javasolja, hogy vonják vissza a rendkívüli testületi ülésen hozott, a közbiztonságot szolgáló 
fejlesztések megvalósítása a közlekedésbiztonság és a bűnmegelőzés területén (pl. buszöböl, 
körforgalom, jelzőlámpás csomópont, térfigyelő rendszer, közterületi segélyhívó rendszer, 
polgárőrségi infrastruktúra fejlesztése és eszközbeszerzés, járda) támogatási célra történő 
pályázat benyújtására vonatkozó határozatot, és új célra történő pályázat benyújtásáról 
döntsön a testület, illetve tegyen javaslatot a pénzügyi bizottság.  
 

 2



Szarka Andrea – műszaki ügyintéző: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Szabados és Társai 
Kft-től a mai napon érkezett költségbecslés a szökőkút építésére vonatkozóan. Nem 
Dévaványára készítette el a költségeket, hanem Komádiban lévő szökőkút költségeit adta 
meg, melynek összege nettó 7.770.000 Ft. + opció. Ilyen például ha zenélő szökőkutat 
szeretnénk készíteni a szükséges berendezések költsége további 1.200.000 Ft. A medence 
borítása további 1.400.000 Ft. lenne. Lehet választani egyedi működtetésű külső fúvókát, 
gyűrűt. 1 független gyűrű ára 540.000 Ft, 6 db. külső fúvóka ára 1.200.000 Ft. Nem a 
szökőkút oldaláról vezetnék ki, amely könnyen rongálható, hanem beépíthető lenne a fúvóka 
különböző helyekre. A vízjátékot még szebbé tenné.  
Egyedi tervezésű kerámia vízköpőt lehet rendelni, darabja 130.000 Ft. Látványnak szép a 
vízköpő, de könnyen rongálható, ezért nem javasolja a vásárlását.  
A szökőkút építés költsége 12,1 millió Ft., bruttó költsége közel 15 millió forint. 
A pályázati keret 20 millió forint, így a szökőkút költségvetése belefér a keretbe a tervezési 
díjjal (300.000 Ft.) együtt. Egyéb költségre (pl. engedélyezési díjak költsége) 5 %-ot lehet 
tervezni, ezeket a díjakat is el lehet számolni a pályázat keretében.  
A szabados.hu honlapon Boly település szökőkútját választották ki mintaként, egyszerű, de 
mégis látványos.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Úgy véli, hogy a szökőkút közepébe jó volna túzok madarat készíteni, hiszen Dévaványa 
jelképe mégis ez a madár, amennyiben a költségvetésbe belefér. 
 
Pap Tibor – polgármester: A szökőkút közepébe biztosan nem lehet megoldani a túzok 
szobornak az elhelyezését.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Esetleg a 
szökőkút oldalán lehetne domborművet elhelyezni.  
 
Szarka Andrea – műszaki ügyintéző: A testületi ülésig megkérdezi hogyan lehetne megoldani 
a túzok madárnak az elhelyezését, milyen megoldást javasol az ajánlattevő.  
 
Nagy Antal - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság kültagja: Úgy véli 
nem fontos, hogy a túzok, mint jelkép a szökőkúton kerüljön elhelyezésre. Természetesen 
legyen a település jelképe, de olyan helyre kerüljön elhelyezésre, ahol indokolt. Szökőkútra 
nem illik. Ugyanakkor a szökőkút elkészítése is nagyon költséges, még akkor is, ha csak az 
önerőt kell biztosítani. Zenélő szökőkút működtetését pedig jól meg kell gondolni, ugyanis 
más településeken sok panaszt lehet hallani, zavarja a lakosokat. Fontos szempont a tartósság 
is, más településeken a gyöngykavicsokkal tele dobálják a szökőkutat. Ezt is figyelembe kell 
venni. Ezek pedig több költséget jelentenek, és nagyobb teljesítményű szivattyút igényelnek. 
Kérdése, hogy mekkora teljesítményű áramvétel szükséges a zenélő szökőkút esetében? 
 
Pap Tibor – polgármester: Még nem tudják pontosan mennyi a költsége, azt sem döntötték el, 
milyen legyen a szökőkút, milyen opciókat válasszanak, ezért még nem jártak utána. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Kérdése, hogy a szökőkút építését a kerékpárút nyomvonala nem fogja-e zavarni? 
 
Szarka Andrea – műszaki ügyintéző: Elmondja, hogy a tervek szerint a kerékpárút a Hősök 
terén egy meghatározott szakaszon áthelyezésre kerül az út másik oldalára. 
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e azzal, hogy a 2009. május 19-én tartott 
rendkívüli képviselő-testületi ülésen hozott 189/2009. (V. 19.) Kt. határozat, amely „A területi 
kiegyenlítést szolgáló önkormányzati fejlesztések támogatásának elnyerésére. A helyi 
közterületek és közbiztonság fejlesztésére” kiírt pályázat keretében a városközpontban lévő járdák 
felújításának megvalósítására irányul, kerüljön visszavonásra, és a „zöldterületek (pihenőparkok, 
vízfolyás partok, sport és szabadidős célú területek) rekreációs célú megújítása” támogatási célra 
a Hősök terén található szökőkút megújítására kerüljön pályázat benyújtásra. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 139/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a 2009. május 19-én tartott rendkívüli képviselő-testületi ülésen hozott 
189/2009. (V. 19.) Kt. határozat, amely „A területi kiegyenlítést szolgáló 
önkormányzati fejlesztések támogatásának elnyerésére. A helyi közterületek 
és közbiztonság fejlesztésére” kiírt pályázat keretében a városközpontban 
lévő járdák felújításának megvalósítására irányul, kerüljön visszavonásra. 
 

 H a t á r o z a t 

 140/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy pályázatot nyújtson be a Dél–Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács 
által meghirdetett zöldterületek (pihenőparkok, vízfolyás partok sport és 
szabadidős célú területek) rekreációs célú megújítása című programra. 
A program keretében a Hősök terén található szökőkút megújítását kívánjuk 
megvalósítani, melynek összköltsége bruttó 23.000.000,- Ft., az ehhez 
szükséges önerőt bruttó 3.000.000,- Ft-ot a Képviselő-testület a 2009. évi 
költségvetés fejlesztési terhére biztosítsa. 
 

 
DAOP-2009-4.3.1. kódszámú pályázati felhívásra történő pályázat benyújtása az ÁMK 
Ványai Ambrus Általános Iskola intézményegységének Szeghalmi út 12. sz. alatti 
feladat-ellátási hely komplex akadálymentesítésére 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő pályázati lehetőséget. A Képviselő-testület 2009. április 30-án megtartott ülésén 
döntött a Dél-alföldi Regionális Operatív Program keretén belül kiírásra került Egyenlő esélyű 
hozzáférés a közszolgáltatásokhoz (Akadálymentesítés) című DAOP-2009-4.3.1. kódszámú 
pályázati felhívásra történő pályázat benyújtásáról, melynek keretén belül az Általános 
Művelődési Központ Ványai Ambrus Általános Iskola intézményegységének Szeghalmi út 
12. sz. alatti feladat-ellátási hely komplex akadálymentesítését kívánjuk megvalósítani.  
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A projekt várható bekerülési összköltsége max. 15 millió Ft. Ezen pályázati kiírásra 
benyújtandó pályázat elkészítésére és határidőre történő benyújtásához 2009. május 5-én kért 
ajánlatot a műszaki iroda a Magyar Pályázatkészítő Iroda Zrt.-től.  
Az egyedi ajánlatukat – 2009. május 14-én email-en megkapták – a pályázat elkészítésére és a 
nyertes pályázat monitoring tevékenységének ellátására, melyet az elnyert támogatás nettó 
4%-ában, de minimum nettó 600.000,- Ft-ban határoztak meg. Az ajánlat a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a pályázati ajánlattal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs.  
Megkérdezi a bizottság tagjait, egyetértenek azzal a javaslattal, hogy az „Egyenlő esélyű 
hozzáférés a közszolgáltatásokhoz” (Akadálymentesítés) című DAOP-2009-4.3.1. kódszámú 
pályázat elkészítésével és annak határidőre történő benyújtásával a Magyar Pályázatkészítő 
Iroda Zrt.-t bízza meg a Képviselő-testület 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 141/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az „Egyenlő esélyű hozzáférés a közszolgáltatásokhoz” 
(Akadálymentesítés) című DAOP-2009-4.3.1. kódszámú pályázat 
elkészítésével és annak határidőre történő benyújtásával a Magyar 
Pályázatkészítő Iroda Zrt.-t (1139 Budapest, Pap Károly u. 4-6.) bízza meg 
sikeres pályázat esetén a pályázattal elnyert támogatási összeg nettó 4 %-a + 
ÁFA, de minimum nettó 600.000,- Ft. sikerdíjért.  
 
A képviselő-testület bízza meg a polgármestert a szerződés aláírásával.  

 
 
 
KEOP-2009-5.3.0/B ÁMK óvoda, iskola és könyvtár épületek energiahatékonyságának 
javítására benyújtandó pályázat, valamint a KEOP-2009-4.2.0/B számú helyi hő és 
hűtési igény kielégítése megújuló energiaforrásokkal benyújtandó pályázat elkészítésére 
beérkezett ajánlatok véleményezése. 
 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztést. A KEOP-2009-5.3.0/B ÁMK óvoda, iskola és könyvtár épületek 
energiahatékonyságának javítására benyújtandó pályázat, valamint a KEOP-2009-4.2.0/B 
számú helyi hő és hűtési igény kielégítése megújuló energiaforrásokkal benyújtandó pályázat 
elkészítésére beérkezett ajánlatok véleményezése szükséges. Az előterjesztés szerint az 
ajánlatok tartalmát nem lehet összegszerűen összehasonlítani. Megkéri Szarka Andrea 
műszaki ügyintézőt a tájékoztatásra. 
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Szarka Andrea – műszaki ügyintéző: Tájékoztat arról, hogy az ajánlatokról készített 
összefoglaló táblázatot a könnyebb átláthatóság miatt, ugyanakkor három különböző ajánlat 
érkezett. Egyik ajánlattevő sikerdíjas ajánlatot tett, másik összberuházásra adott árajánlatot, a 
harmadik ajánlat fix díjra és sikerdíjra vonatkozó ajánlatot adott.  
Az OTP Hungaro-Projekt Kft. ajánlatában megvalósíthatósági tanulmány – tervdokumentáció 
és energetikai számítások nélküli ajánlata 2 millió Ft. + ÁFA alapdíj. Rákérdezett, hogy az 
alapdíj összege emelkedhet-e. Azt a választ kapta, hogy konkrétan nem ismerik a projekt 
munkát, csak az elképzelést, ezért változhat a díj. Az energetikai számítások és 
tervdokumentáció költségét nem tartalmazza az ajánlatuk.  
Tájékoztatja a bizottság tagjait arról, hogy a műszaki iroda nem tudja az energetikai 
számításokat elvégezni.  
 
Az Infinity Kft. ajánlata a menedzsmentszolgáltatást nem tartalmazza, ezért kevesebb az 
ajánlat összege, másik két ajánlattevő viszont ezt a szolgáltatást is nyújtja. A pályázatírásért 
viszont az Infinity Kft. csak 225. e. Ft-ot kér, a sikerdíja és a megvalósíthatósági tanulmány 
készítéséért pedig 4,9 millió forintot kér. Az energetikai szaktanácsadásért pedig 450. e. Ft-ot, 
ami fix díj. Így ami biztosan kifizetendő az ajánlatában 225 e. + 450 e. = 675 e. Ft. 
Tájékoztatásként elmondja, hogy összesen 100 millió forint a projekt költsége. 
MAPI Zrt. ajánlata: sikerdíj + pályázatírás + menedzsmentszolgáltatás összege 4 millió 
forint, a megvalósíthatósági tanulmány 4 millió forint + az energetikai számítást valakivel el 
kell végeztetni, annak a költsége is terheli az ajánlatot.  
OTP Hungaro-Projekt Kft. ajánlata: pályázatírás 500 e. Ft., a megvalósíthatósági tanulmány 
2,5 millió forint + energetikai számítások költsége. A fix pályázatírási díj mellett sikerdíjat is 
kér 2.187.500 Ft-ot. Menedzsmentszolgáltatást is biztosítana, annak költsége 3,5 millió forint, 
ezt viszont az Infinity Kft. nem ajánlott. Menedzsmentszolgáltatást csak eredményes pályázat 
esetén kellene kifizetni, de az energetikai számítások elvégzését ő sem vállalja.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Úgy látja, 
hogy az Infinity Kft. ajánlata a kedvezőbb. Kérdése, hogy az Infinity Kft. készített-e már 
pályázatot az önkormányzatnak? 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy az Infinity Kft. nem készített még pályázatot, az 
OTP Hungaro-Projekt Kft. nyújtott már be pályázat készítésre ajánlatot, például a 
szennyvízberuházás esetében, de magasabb összegű ajánlatot adott. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéshez? 
Megállapítja, hogy kérdés hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Egyetértenek-e azzal a javaslattal, hogy a Környezeti és 
Energia Operatív Program Épületenergetikai fejlesztések megújuló energiaforrás hasznosítása 
(KEOP-2009-5.3.0/B) kódszámú pályázatra, valamint a „Helyi hő és hűtési igény kielégítése 
megújuló energiaforrásokkal” című KEOP-2009-4.2.0/B. kódszámú pályázati elkészítésére 
beérkezett ajánlatok közül az Infinity Kft. ajánlatát fogadja el a testület. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 142/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Környezeti és Energia Operatív Program Épületenergetikai 
fejlesztések megújuló energiaforrás hasznosítása (KEOP-2009-5.3.0/B) 
kódszámú pályázat elkészítésére, valamint a „Helyi hő és hűtési igény 
kielégítése megújuló energiaforrásokkal” című KEOP-2009-4.2.0/B. 
kódszámú pályázat elkészítésére beérkezett ajánlatok közül az Infinity Kft. 
(1136 Budapest, Pannónia u. 11.) ajánlatát fogadja el a testület mindösszesen 
12.775.000 Ft. (5.575.000 Ft. + 7.200.000 Ft.) összegben. 

 
 
 
DAOP-2009-3.1.2/A – Kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése pályázat benyújtása 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy a Kerékpárút hálózat III. ütemének fejlesztésére pályázatot kíván az önkormányzat 
benyújtani a DAOP-2009-3.1.2/A kódszámú „Kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése” pályázati 
felhívásra, melyben az Árpád utca és a Tekercselőüzem bejárója között építendő kerékpárút 
fejlesztést valósítanák meg. 
Jelen konstrukció esetében az alábbi támogatható tevékenységre nyílik lehetőség: négy- és 
ötszámjegyű (összekötő, bekötő) utak külterületi, illetve belterületi átkelési szakaszai mentén 
a mindennapos közlekedés részére, közlekedésbiztonsági, hivatásforgalmi, közlekedési célú 
kerékpárutak kerékpárforgalmi létesítmények építésére. 
Támogatás mértéke: a projekt elszámolható költségének maximum 95 %-a. 
Támogatás összege: A jelen pályázat keretében igényelhető támogatás összege, minimum 30 
millió Ft., maximum 200 millió Ft. 
A projekt bekerülési összköltsége: 105 millió Ft. 
A pályázat benyújtási határideje 2009. május 2. és 2009. június 4. között lehetséges. 
 
Pap Tibor – polgármester: Hangsúlyozza, hogy az eredetileg III. ütemként tervezett 
kerékpárút hálózat költsége kevesebb volt 105 millió forintnál. 
 
Szarka Andrea – műszaki ügyintéző: Elmondja, hogy a 2007-ben III. ütemre kerékpárút 
hálózat fejlesztésre beadott pályázat kevesebb, mint fele útszakaszt tartalmazott, igaz csak 21 
millió forintot jelentett. A tervezői költségvetést 95 millió forintban határozták meg, szintén 
meglepődtek ezen a költségvetésen. A KÖVITE-Plusz Kft. tervezője készítette a 
költségvetést, de elküldték véleményezésre a tervet. Írásban visszajelzést még nem kaptak, de 
telefonon azt az információt kapta, hogy megközelítően a költségek reálisak, de küldik majd a 
számításokat. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a pályázat benyújtásával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Egyetértenek-e azzal a javaslattal, hogy kerüljön pályázat 
benyújtásra a DAOP Kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése pályázati felhívásra a kerékpárút-
hálózat III. ütemének fejlesztésére. 
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Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 143/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy pályázatot nyújtson be a Dél-alföldi Operatív Program 
Kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése (DAOP-2009-3.1.2/A) kódszámú 
pályázati felhívásra, melyben a Kerékpárút-hálózat III. ütemének fejlesztését 
célozza meg (Árpád utca és a Tekercselőüzem bejárója között építendő 
szakasz). 
A projekt összköltsége 105.000.000 Ft., melyhez a szükséges saját erőt 
5.250.000 Ft-ot a Képviselő-testület a 2009. évi fejlesztési céltartaléka 
terhére biztosítja 

Adatok: Ft-ban 
 

Saját erő 5.250.000 5 %
Elnyerhető támogatás 99.750.000 95 %
Projekt összköltsége 105.000.000 100 %

 
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a pályázatban 
foglaltak szerint járjon el. 

 
 

Szarka Andrea műszaki ügyintéző távozik az ülésről. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy Czeglédi Sándor (5520 Szeghalom, Széchenyi u. 8/1. szám alatti lakos) azzal a kéréssel 
fordult a testülethez, hogy az önkormányzat tulajdonában álló 904/2 hrsz. alatti volt Tüzép 
telep ingatlanából bérelt 660 m2-nyi területet, valamint a 904/1 hrsz. szintén volt Tüzép telepi 
ingatlanból bérelt 270 m2-nyi tartalék területet beruházási terveinek megvalósításához meg 
szeretné vásárolni. 
A 660 m2 bérelt területen 2006. évben megvalósította az üzlet, gyorsszervíz és gépkocsi mosó 
épületeket, melyek azóta is megelégedéssel szolgálják a település lakosságát. 
2008. május 1-től módosított bérleti szerződés alapján további 270 m2-nyi területért fizet 
bérleti díjat, mely az előbb említett ingatlanrészhez északi oldalon csatlakozik. 
A fenti területeket korábban is meg kívánta már vásárolni, de a Képviselő-testület úgy 
határozott, hogy ennek megtárgyalására csak a beruházás megvalósítását követően kívánja 
napirendre tűzni. A település Helyi Építési Szabályzata alapján a szóban forgó két ingatlan 
Gksz-1. övezeti besorolásba esik, ahol a kialakítandó minimális telekméret 2000 m2.  
Ennek figyelembe vételével a kérelemben foglaltakat vagy a rendezési terv módosításával 
lehet teljesíteni – amit nem javasol a műszaki irodavezető, mert nagyságrendileg 10-12 millió 
forintba kerülne – vagy pedig úgy, hogy a meglévő észak-déli irányú nyugati telekhatárt 
nyugati irányban tolják el a kelet-nyugati irányú északi telekhatárt pedig északi irányba oly 
módon, hogy szintén az önkormányzat tulajdonát képező 920 hrsz-ú ingatlanunkból is 
területet csatolnak a meglévőkhöz a közterületi járda tengelyével párhuzamosan.  
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Az így kialakított telek eléri a 2000 m2-t és az kialakítható lesz.  
Megvizsgálták a fennmaradó területek további oszthatóságát is, ez alapján a további bérlők is 
rendelkeznének minimum 2000 m2-es területtel közterület felőli közvetlen meglévő vagy 
kialakítandó gépjárművel történő megközelítési lehetőséggel. 
Czeglédi Úr az ingatlanár függvényében tudja eldönteni, hogy továbbra is fenntartja-e vételi 
szándékát, mivel a megvásárolható terület a kérelmében jelzett terület több mint kétszeresére 
nő.  
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Czeglédi Sándor a jövőben 
nyomótömlő és hidraulika tömlő gyártást szeretne végezni, mert az EJT Kft. jelezte, ha 
hosszabb távon vállalná a szállítást, a beszállítója lehet. 
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Véleménye 
szerint a vállalkozó beruházott az ingatlanon, megépítette az üzletet és az autómosót, és most 
kéri az ingatlan értékesítését, amely azt jelenti hosszabb távon szeretne a településen maradni 
és a vállalkozást végezni. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Megjegyzi, hogy a vállalkozó által bérelt terület frekventált helyen található, amennyiben 
értékesítésre meghirdetik az ingatlant, az árat ennek figyelembe vételével kellene 
meghatározni. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy jelenleg a bérleti díj összege nem magas, 20 
Ft/m2, de az általa bérelt területet meg kívánja vásárolni. Valóban igaz, hogy frekventált 
helyen található az ingatlan, ezt is figyelembe kell venni a forgalmi érték tekintetében. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke:  
Amennyiben az értékesítés mellett döntenek, meg kell hirdetni pályáztatás útján az ingatlant, 
és hivatalos értékbecslést kell kérni mindenképpen.  
Javasolja, hogy döntsenek az értékesítés kérdésében. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e azzal a javaslattal, hogy a volt Tüzép 
telepen található 904/1 és 904/2 hrsz-ú ingatlanokból bérelt terület kerüljön pályázat útján 
értékesítésre meghirdetésre. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 144/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező 904/1, 904/2 hrsz-ú ingatlanokból 
bérelt területeket pályázat útján értékesítse, melynek érdekében a Helyi 
Építési Szabályzatban foglalt minimum 2000 m2-es telekméret kialakításának 
figyelembe vételével végeztesse el a 904/1, 904/2 és 920 hrsz. alatti 
ingatlanok újraosztását és a telekhatárok rendezését, valamint az újonnan 
kialakuló ingatlanok értékbecslését. 
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Javasolja továbbá a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő 
Bizottság, hogy a fenti dokumentumok elkészítését követő testületi ülésen 
döntsön az értékesítésre irányuló pályázati hirdetmény és dokumentáció 
elfogadásáról. 

 
 
Cédrus Alapítvány támogatás iránti kérelme 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő kérelmet. 
A Cédrus Művészeti Alapítvány 1136 Budapest, Pannónia u. 6. (képviseli: Szondi György) 
támogatási kérelmet nyújtott be a Képviselő-testülethez. A kérelem mellett két különböző 
kiadvány is található, ami megtekinthető a hivatalban. Az anyagi támogatás összegét 100.000 
Ft-ban jelölte meg a kérelmező, aki a „Napút” kulturális folyóirat főszerkesztője is. 
Támogatás ellenében Dévaványa település lehetőséget kapna bemutatkozásra, valamint 
bizonyos példányszámot is biztosítanának a folyóiratból. 
 
Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Kéri, hogy a bizottság abban is foglaljon 
állást, ha támogatás odaítélése mellett döntenek, azt átutalják-e azonnal az alapítvány részére, 
vagy csak a cikk megjelenése után. A folyóiratban Dévaványa település bemutatása 
valósulhat meg. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy a város kulturális múltjáról és jelenéről jelenhetne 
meg cikk a folyóiratban. Részben előfizetőkhöz jut el a folyóirat, másrészt olyan jellegű 
szervezeteknek küldik el, akik kapcsolódnak a kiadóhoz.  
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Soknak 
tartja egy cikk megjelentetéséért 100 e. Ft-ot, olyan folyóiratban, melyet csak egy szűk kör 
olvas, kevés példányszámban jelenik meg. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, egyetértenek-e azzal a javaslattal, hogy a Cédrus Művészeti 
Alapítvány támogatási kérelmét szűkös anyagi helyzetre való tekintettel a testület ne 
támogassa. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 145/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Cédrus Művészeti Alapítvány (1136 Budapest Pannónia u. 6.) 
kérelmét az önkormányzat nehéz pénzügyi helyzetére való tekintettel ne 
támogassa.  
 
A képviselő-testület bízza meg a szervezési irodát, hogy a Cédrus Művészeti 
Alapítványt a testület döntéséről értesítse. 
 

 10



 
Mentőkutyás Alapítvány támogatás iránti kérelme 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő kérelmet. 
A dr. Györffy Lajos Mentőkutyás Alapítvány 5420 Túrkeve Drága Kert 598. (képviseli: 
Czinege Éva) újabb kérelmet nyújtott be a Képviselő-testülethez, melyben kéri a 2009. évi 
támogatás összegét további egyszeri 400 000.- Ft-tal kiegészíteni, akár a 2010 év terhére. 
 
Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy az 
Alapítvány részére 2008. július 25-én aláírt megállapodással egyidejűleg átutalásra került 
tizenkét hónapra jutó támogatási összeg. Akkor a teljes összeg átutalására azért volt szükség, 
hogy a benyújtandó pályázatukhoz a saját forrás rendelkezésre álljon. Az is elhangzott, hogy 
mivel az egy évi támogatás, így annak időarányos részét visszautalják. Ez 2008. évben nem 
történt meg. A hivatal a közöttünk lévő megállapodásra hivatkozva és a közpénzekből nyújtott 
támogatások átláthatóságáról szóló jogszabály alapján elszámolásra hívta fel az Alapítvány 
Képviselőjét. A megkeresésünkre a teljes évi támogatást hitelesített számlával, írásos 
beszámolóval teljesítették. Az Alapítvány jogi képviselője szerint ebből félreértés van, mert 
nekik csak az időarányos támogatással kellett volna elszámolni. Igen erre lehetősége lett 
volna, de akkor a 2009. évi hónapokra jutó támogatást vissza kellett volna utalni vagy újabb 
kérelmet kellett volna beadni, 2009. évi felhasználásra és a számlán lévő pénzt a 
számlakivonat hiteles másolatával igazolni kellett volna (Erre volt is példa most is.) Ez újabb 
döntést igényel, hiszen két költségvetési évet jelent kötelezettség vállalásban is. 
Mindezek ismeretében 2009-es költségvetésbe öt havi támogatás szerepel, 425 000.-Ft, 
esedékessége 2009. augusztus hó. Erről döntött a Képviselő-testület, és a megítélt támogatás 
soron kívül átutalásra került az alapítvány számlájára, nem pedig augusztusban.  
Ezzel a közöttünk lévő megállapodásban vállalt pénzügyi kötelezettségünk, amely egy évre 
szól, már 2009. április hónapban teljesítésre került. A 2008. 07. 25-én mindkét fél által aláírt 
megállapodás Dévaványa Város Önkormányzat részéről a vállalt feladatok fejezet alatti 3. 
pontban vállalt kötelezettségünk ugyanerről szól, melyet fentiek alapján teljesítettünk.  
A 2010. évi támogatás megelőlegezése támogatás formában nem lehetséges, hanem vagy 
kölcsönszerződés alapján, vagy egyszeri döntéssel újabb támogatással kezelni a kérelmüket az 
általános tartalék terhére. 
Esetleg lehet a lakosonként járó összeget, a 120 Ft/fő mértéket növelni.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Nem javasolja az alapítvány kérésére előlegként támogatás nyújtását. 
 
Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Előlegként nem is lehet a támogatást 
biztosítani, nincs előre finanszírozás. 
 
Pap Tibor – polgármester: Az alkalmazottak a Munkaügyi Központ támogatásával dolgoztak, 
jelenleg már ketten dolgoznak. Véleménye szerint, ha lejár a támogatás, tovább nem 
alkalmazzák a dolgozókat. Tudja, hogy Túrkeve Város Önkormányzata nem támogatja az 
alapítványt.  
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Kérdése, 
hogyan tervezett az alapítvány, miért költötte már el az idei évi támogatást.  
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Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Úgy véli, hogy a számlarend az alapítványra is vonatkozik, el kell tudni számolni a 
támogatással. 
 
Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy sérelmezte azt is az 
alapítványt, hogy levelet írt az elszámolás érdekében. Nem jelezték azt sem, hogy nem tudnak 
megfelelő összegű számlát produkálni, később számolnak el. 
 
Kanó József - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Szól arról, 
hogy amennyiben szüksége van további támogatásra az alapítványnak, személy szerint 
megszavazná, de jó volna, ha nem elutasítóan viselkednének. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjaitól támogatják-e a Mentőkutyás Alapítvány kérelmét, és további 
400.000 Ft. támogatás biztosítását javasolják-e a testületnek? 
Megállapítja, hogy 5 nem szavazattal, 1 tartózkodással, 0 igen szavazattal nem javasolja a 
bizottság támogatásra a dr. Györffy Lajos Mentőkutyás Alapítvány kérelmét. 
 
 
 H a t á r o z a t 

 146/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a dr. Györffy Lajos Mentőkutyás Alapítvány kérelmét, melyben az 
alapítvány a 2009. évi működési költségeinek finanszírozásához további 
400.000 Ft. támogatást kér, ne támogassa, mivel a dr. Györffy Lajos 
Mentőkutyás Alapítvány részére az önkormányzat és az alapítvány között 
lévő megállapodás szerint a 2009. évi támogatást az önkormányzat 
teljesítette. 
A képviselő-testület bízza meg a hivatal szervezési irodáját, hogy a dr. 
Györffy Lajos Mentőkutyás Alapítványt a testület döntéséről értesítse. 

 
 
Erdei Lajos Dévaványa, Zrínyi út 4. szám alatti lakos 01240/1 helyrajzi számú szántó 
ingatlanra vonatkozó tulajdonba adási kérelme 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő kérelmet. 
Dr. Bodnár Beáta ügyvéd Erdei Lajos Dévaványa, Zrínyi út 4. szám alatti lakos, panaszos jogi 
képviselője 2009. április 15-én levélben kereste meg a Képviselő-testületet, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező Dévaványa, külterület Borszeg dűlőben található 01240/1 
helyrajzi számú, 3,9662 hektár nagyságú, 122,79 Ak. értékű szántóművelési ágú ingatlan 
esetében az önkormányzat Képviselő-testülete tekintettel az önkormányzat tulajdon 
szerzésének körülményeire, és arra, hogy ügyfele bár egyértelműen jogosult lett volna 
földterületre, önhibáján kívül azt nem tudta megszerezni. Figyelemmel arra, hogy mind a mai 
napig földhasználóként rendeltetésének megfelelően gondozza, használja az ingatlant - a 
méltányossági jogkörében eljárva, tekintettel arra is, hogy a tulajdonjogi igények nem évülnek 
el, bocsássa azt Erdei Lajos Úr tulajdonába. 
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Az ingatlant egy alkalommal bocsátották árverésre, melyen az arról készült jegyzőkönyv 
szerint árverezőként Erdei Lajos (illetve az általa megbízott személy) nem volt jelen. A föld 
árverésre tűzése nem történt meg. 
A nevezett földterület tulajdonjoga – lévén, hogy árverési maradvány lett – az illetékes 
földhivatal által bejegyzésre került Dévaványa Város Önkormányzata részére. 
 
Javasolja a bizottság elnöke, hogy a határozat javaslat szerint a szóban forgó ingatlan 
tulajdonjogát más tulajdonos javára ingyenesen ne engedjék át. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, egyetértenek-e a javaslattal. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 147/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a szövetkezetekről szóló 1992. évi I. törvény hatálybalépéséről és az 
átmeneti szabályokról szóló 1992. évi II. törvény 25. § (4) bekezdése alapján 
tulajdonába került 01240/1 helyrajzi számú, 3,9662 hektár nagyságú, 122,79 
Ak. értékű szántóművelési ágú ingatlan tulajdonjogát más tulajdonos javára 
ingyenesen ne engedje át. 
 
A képviselő-testület bízza meg a műszaki irodát, hogy a határozatban 
foglaltak szerint járjon el. 

 
 
Hajasné Varga Irén (Dévaványa, Zrínyi u. 118. szám alatti lakos) ingatlan megvételre 
felajánlott kérelme  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő kérelmet. 
Hajasné Varga Irén 5510 Dévaványa, Zrínyi u. 118. szám alatti lakos megvételre ajánlja fel az 
önkormányzat részére a Dévaványa, Táncsics u. 18., 1327 hrsz-ú, 1066 m2 területű ingatlant. 
Levelében leírja, hogy gyermekét egyedül neveli, s a felajánlott ingatlan fenntartása, saját 
lakása fenntartása mellett, nagy terhet jelent a számára. 
A Gyomaendrődi Földhivataltól beszerzett tulajdoni lap szerint az ingatlan per-, és 
tehermentes.  
Ingatlantulajdonosoknak – 2/3 részben Hajasné Varga Irén, 1/3 részben Jakab Imréné (5515 
Ecsegfalva, Viola u. 11.) - az önkormányzat felé köztartozásuk nincs. 
Az ingatlan állapota: Az ingatlanon található épület felújításra szorul, azonban lakható. Az 
udvar gondozott. A közművek közül elektromos hálózattal van ellátva, ivóvíz vételi lehetőség 
kerti kifolyóról biztosított, a földgáz az épületbe be van vezetve.  
A tulajdonosok vételi ár megjelölése nélkül írták kérelmüket, esetleges vételi szándék esetén 
azonban várják a Tisztelt Képviselő-testület ajánlatát. 
 
Kéri a bizottság tagjainak véleményét az ingatlan megvételére vonatkozóan. 
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Megállapítja, hogy a bizottság tagjai egyhangúlag, 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a felajánlott ingatlan megvásárlását nem javasolják a testületnek, és az 
alábbi határozatot hozzák: 
 
 H a t á r o z a t 

 148/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy köszönje meg Hajasné Varga Irén (5510 Dévaványa, Zrínyi u. 118.), 
valamint Jakab Imréné (5515 Ecsegfalva, Viola u. 11.) szám alatti lakosok 
felajánlását, de az önkormányzat szűkös pénzügyi helyzetére való 
hivatkozással ne vásárolja meg a felajánlott, Dévaványa, Táncsics u. 18. 
szám alatti ingatlant. 

A képviselő-testület bízza meg a műszaki irodát, hogy a felajánlókat a 
testület döntéséről tájékoztassa.  

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztést. 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Délkelet-Alföld Regionális 
Hulladékgazdálkodási Rendszer Önkormányzati Társulásnak 2008. évben 8874 lakos * 32 Ft 
működési hozzájárulást biztosított a szervezet fenntartásához. Az Önkormányzati Társulás 
Taggyűlése 2008. március 12.-én tartott ülésén  ez évre 35,- Ft/lakos-egyenértékre módosította a 
hozzájárulás mértékét.   
 
Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a 
2009. évi költségvetésbe 32 Ft/lakos összeggel tervezték be a kiadást. Összesen 26.622 Ft. 
plusz kiadást jelent a költségvetésben.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek a Délkelet-Alföld Regionális 
Hulladékgazdálkodási Rendszer Önkormányzati Társulás működéséhez a hozzájárulás 
összegének 35 Ft/lakos mértékre történő emelését. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 149/2009. (V. 25.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Délkelet-Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer 
Önkormányzati Társulás működéséhez 35,- Ft. x 8874 fő (csatlakozáskor 
figyelembe vett lélekszám), azaz 310.590,- Ft. összegű hozzájárulást 
biztosítson a 2009 évi költségvetési rendeletében. 
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, bejelentése? 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a Szeghalom Kistérség 
Többcélú Társulás rendkívüli ülést tart, melyen a LEKI (Leghátrányosabb helyzetű 
kistérségek felzárkóztatásának támogatására) forrás újra elosztásra kerül a települések között 
lakosságszám arányában. Az előzetes számítások szerint az összes forrás kb. 60 millió 
forinttal csökken. Előfordulhat, hogy a fürdő fejlesztésére mindkét pályázatot nem tudjuk 
benyújtani, mivel kevesebb támogatás szerezhető meg.  
 
 
A polgármester ismerteti, hogy korábban a téglagyár bérlésére ajánlat érkezett szalmabrikett 
gyártására. A cég képviselője, Széplaki Sándor e-mailben levelet küldött az alábbiak szerint: 
„Mivel cégünkhöz jelentős megrendelés érkezett szalmabrikett termékre, így a cserépgyárnál 
lévő beruházásunkat inkább gépekbe fektetnénk, így nem kívánunk élni a lehetőséggel, hogy 
saját erőből alakítsuk ki az üzem infrastruktúráját. Ellenben ajánlatot teszünk, hogy az 
önkormányzat részére egy együttműködés keretében megvásárolnánk, és üzemeltetésre 
átadnánk a gépeket. Két csigás brikettáló gépet, és igény szerint két szalmadarálót.” 
A gépek típusáról és teljesítményéről a levélben tájékoztat a cég képviselője. (A levél a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
A gépek pontos áráról még egyeztetések folynak, de kb. nettó 4.200.000 Ft/présgép, amely 
tartalmazza az árengedményt, mivel flottában vásárolják meg. 
A kétegyházi telephelyre 4 db. gép megrendelésre került, aminek első része júniusi hónapban 
megérkezik. 
A polgármester ismerteti, hogy ajánlatuk szerint két présgépet, két darálót biztosítanának az 
önkormányzat részére, kétéves szerződéssel. Két év lejárta után a gépek szervizelve, térítés 
mentesen az önkormányzat tulajdonába kerülhetnének. 
Törlesztésképpen havonta 40 tonna kész brikettet kérnek. A megmaradt kapacitásra 
esetlegesen vásárlási szerződést is kötnének, külön tárgyalás alapján. Az önkormányzat önerő 
nélkül jut gépekhez, két éven keresztül folyamatos munkát tud biztosítani a közmunka 
program keretében, alapanyag is rendelkezésre áll. A cég pedig mentesülne a bér- és járulék 
fizetése alól, illetve az üzemeltetési költségektől. 
 
Polgármester Úr úgy véli, hogy pályázat útján lehetne támogatást nyerni, most tárgyalták az 
előterjesztést, amelyben az önkormányzati brikettáló létesítéséhez kapcsolódó pályázat 
elkészítésére is kértek ajánlatokat. Úgy gondolja, hogy pályázati úton 50 %-os támogatást 
érhetnek el, ezért inkább a pályázatot válassza a testület.  
Javasolja, hogy a testületi ülésen döntsenek a cég ajánlatáról. 
 
 
HPV elleni védőoltás  
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja továbbá a bizottság tagjait, hogy az iskolavédőnő 
jelezte, felmérte mekkora igény van a HPV elleni védőoltásra. 
Az 1997-ben született, állandó dévaványai lakóhellyel rendelkező lányok közül 23 főnek 
kérték a szülei a védőoltást. Ennek alapján lehet a költségeket tervezni. Dr. Rucz Árpád 
megyei szakfelügyelő főorvost kérték fel szakvéleményezésre, aki levelében leírta, hogy a 
Silgard vakcina alkalmazását javasolja. Szakmailag ez a vakcina indokolt, mert olyan 
papilloma vírus elleni vakcina, mely mind a 4 típus ellen védelmet biztosít. 
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Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Elmondja, hogy június 2-án lesz a Szociális és Egészségügyi Bizottság soron következő ülése, 
ahol az orvosok is jelen lesznek, és véleményezik az ajánlatokat. A következő testületi ülésre 
a bizottság javaslata beterjesztésre kerül. 
 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nincs. 
Megállapítja, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak ülését zárt ülés keretében kell folytatnia 
önkormányzati hatósági ügyek tárgyalása esetén. 
A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 
szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  
 
A jegyzőkönyv a 17. oldaltól a 23. oldallal bezárólag a zárt ülés anyagát tartalmazó külön 
jegyzőkönyvben található. 
Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 
 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1530 órakor bezárja. 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 
 ________________________ 
 Földi Imre  
 bizottság elnöke 
 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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